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B4_E8_81_8C_c91_646386.htm *第十九篇 Adaptation of Living

Things 文章名称问题答案Adaptation of Living

Things19.Adaptation of Living Things（卫B）1) Some plants and

animals develop superior characteristics so that they may2) In the

first paragraph, the word “environments” could best be replaced

by 3) It can be inferred from this passage that the feathers of a bird

are colored4) Which of the following is not directly mentioned in the

passage? 5) The author cites the behavior of warm-blooded

mammals in order to that a living thing may have the

ability19.Adaptation of Living Things（卫B）1) become better

adapted to the environments than others of their kind. 2)

surroundings. 3) to match its environment. 4) A living organism may

adapt in its sleeping habit. 5) to create an environment of its own.生

物的适应性19.Adaptation of Living Things（卫B）①动植物具

有超强特征以至于_____________。②environments的意思

是_____________。③鸟的羽毛被着色是为了_____________

。④_____________没有直接提到。⑤举出温血动物的例子是

为了证明_____________。本文来源:百考试题网19． 生物的

适应性(卫B) ①它们能够比其他的动植物更好的适应环境

②surroundings③与环境相配④生物体在睡眠习惯上的适应性

⑤生物体有能力创造内环境 *第二十篇 FDA: Human, Animal

Waste Threatens Produce 文章名称问题答案FDA: Human,

Animal Waste Threatens Produce20.FDA: Human, Animal Waste



Threatens Produce（卫B）1) “Food-borne diseases” in this

essay means those diseases2) Some fruit grower groups believe that

most food-borne diseases are caused by3) An FDA official said that

putting the guidelines into practice4) Consumer groups criticized the

FDA guidelines because they didn’t think that these guidelines5)

The last paragraph suggests that20.FDA: Human, Animal Waste

Threatens Produce（卫B）1) which people get by eating fruits

which have been polluted 2) people involved in distributing fresh

produce. 3) would not be very expensive.4) would surely be carried

out. 5) a good way should be found to encourage foreign growers to

follow the FDA guidelines.人畜排泄物危及农产品20.FDA:

Human, Animal Waste Threatens Produce（卫B）①由食物产生

的疾病是指_____________。②一些水果蔬菜种植团体认

为_____________。③FDA说把方针付诸实践_____________

。④消费者协会批评方针的原因是_____________。⑤最后一

段表明_____________。20．人畜排泄物危及农产品(卫B) ①

人们吃那些已经被污染的蔬菜和水果而得的病②大多数由食

物所引起的疾病与分配新鲜农产品的人有关③不会很昂贵④

方针没有法律效力，不能保证实施⑤好的方法是鼓励外国种
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